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P R O T O K Ó Ł  Nr XI/15 

 

sesji Rady Gminy Łagów odbytej w dniu  22   l i p c a   2015 roku. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: radni według załączonej listy obecności, Pan 

Paweł Marwicki Wójt Gminy Łagów, Pan Zbigniew Meducki Zastępca Wójta 

Gminy, Pani Barbara Bera  pracownik Urzędu Gminy, Pani Małgorzata Foryś 

kierownik Gminnej Biblioteki Pu licznej w Łagowie, Pan Paweł Walczyszyn 

Pani Halina Janowicz, Pani Jadwiga Kamińska założycielki Uniwersytetu III 

Wieku, Pan Paweł Garstka Prezes OSP w Łagowie, mieszkańcy Łagowa oraz 

sołtysi. 

 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności pomiędzy sesjami. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Łagowie. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata 

2015-2030, 

- zmian w budżecie gminy Łagów na 2015 rok, 

- udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej Św. Michała 

Archanioła w Łagowie na budowę dzwonnicy przykościelnej przy 

obiekcie wpisanym do rejestru zabytków, 

- przejęcia od Powiatu Kieleckiego zadania publicznego w zakresie 

wspierania osób niepełnosprawnych, 

Przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Łagów na lata 2015-2024, 

- przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Łagów na lata 

2015-2024, 

- nabycia na rzecz Gminy Łagów nieruchomości położonej w obrębie 

Nr 0005 Łagów, z przeznaczeniem pod projektowaną drogę gminna, 
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- odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Łagów nieruchomości położonej 

w obrębie nr 0008 Nowa Zbelutka, od Agencji Nieruchomości Rolnej, 

- uchwalenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego, 

- lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, 

- zmieniająca Uchwałę Nr XIII/107/03 Rady Gminy Łagów z dnia  

30 grudnia 2003 roku w sprawie przystąpienia Gminy Łagów do 

Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa Świętokrzyskiego, 

- wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy do Zgromadzenia 

Członków Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego na 

opracowanie Studium Wykonalności Inwestycji z Koncepcją, uzyskanie 

decyzji środowiskowej i pozwoleń wodnoprawnych oraz opracowanie 

Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania pt. „Świętokrzyska 

ścieżka rowerowa – odcinek Nowa Słupia-Szydłów: rozbudowa drogi 

wojewódzkiej Nr 756 od km 20+400,00 do km 52+650,00. 

      7. Sprawy różne. 

      8. Wnioski i interpelacje. 

      9. Zakończenie obrad. 

 

Pkt 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz, 

powitał radnych, zaproszonych gości i stwierdził, że w sesji bierze udział 12 

radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Pkt 2. Projekt porządku obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Bartkiewicz. 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy  zawnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/107/03 Rady Gminy 

Łagów z dnia 30 grudnia 2003 roku w sprawie przystąpienia Gminy Łagów do 

Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa Świętokrzyskiego  oraz 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego na opracowanie Studium Wykonalności Inwestycji z 

Koncepcją, uzyskanie decyzji środowiskowej i pozwoleń wodnoprawnych oraz 

opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania pt. 
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„Świętokrzyska ścieżka rowerowa – odcinek Nowa Słupia-Szydłów: rozbudowa 

drogi wojewódzkiej Nr 756 od km 20+400,00 do km 52+650,00. 

Wniosek zgłoszony przez Pana Wójta w głosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

Po naniesieniu poprawki, porządek obrad w głosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

 

Pkt 3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji został przed rozpoczęciem dzisiejszego posiedzenia 

wyłożony do wglądu. 

Protokół w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

 

Pkt 4. Wójt Gminy Pan Paweł Marwicki złożył sprawozdanie z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

/ sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 5. Pani Małgorzata Foryś kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Łagowie złożyła sprawozdanie z działalności Biblioteki za rok 2014. 

                       / sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 6. Pani Barbara Bera inspektor ds. księgowości budżetowej poinformowała, 

że podstawę do wieloletniego prognozowania stanowiły dane budżetowe, 

będące wynikiem analizy dotychczasowych wykonanych budżetów Gminy 

Łagów oraz wskaźniki przedstawione przez Ministerstwo Finansów w 

wytycznych dotyczących założeń makroekonomicznych na potrzeby 

wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu terytorialnego. 

W Wieloletniej prognozie Finansowej zwiększone zostały dochody i wydatki 

budżetu w 2015 roku o kwotę 478.976 zł, które będą pochodziły ze zwrotu 

podatku VAT.   

W przedsięwzięciach zwiększone zostały wydatki w 2015 roku na zadaniach: 

modernizacja kotłowni w budynkach szkół o kwotę 15.000zł oraz doposażenie 

świetlicy w budynku remizy OSP w Łagowie o kwotę 39.000zł.     
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Pani Barbara Bera poinformowała, że zadanie w załączniku nr 2 wykaz 

przedsięwzięć pn. Świętokrzyska ścieżka rowerowa odcinek Nowa Słupia-

Szydłów: rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 756 od km 20+400,00 do km 52+  

650,00  otrzymuje brzmienie: Opracowanie Studium Wykonalności Inwestycji z 

Koncepcją, uzyskanie decyzji środowiskowej i pozwoleń wodnoprawnych oraz 

opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania pt. 

„Świętokrzyska ścieżka rowerowa- odcinek Nowa Słupia- Szydłów: rozbudowa 

drogi wojewódzkiej Nr 756 od km 20+400,00 do km 52+650,00 – inwestycja. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łagów na lata 2015-2030 przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 

Bartkiewicz.    

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Zmiany w budżecie gminy na 2015 rok, zarówno po stronie dochody, jak i 

wydatki przedstawiła i szczegółowo omówiła Pani Barbara Bera inspektor ds. 

księgowości budżetowej. 

Do przedstawionych zmian radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łagów na 2015 rok 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki poinformował, że Parafia Rzymsko-Katolicka w 

Łagowie przygotowała dokumentację na budowę dzwonnicy przy kościele. 

Ksiądz Proboszcz zwrócił się z prośbą o wsparcie zadania. 

Pan Wójt powiedział, że kosztorys inwestorski to kwota około 180 tyś. zł. 

Propozycja jest taka, aby wkład gminy wynosił 30 tyś. zł. 

Obiekt będzie służył wszystkim parafianom. 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej 

Św. Michała Archanioła w Łagowie na budowę dzwonnicy przykościelnej przy 

obiekcie wpisanym do rejestru zabytków przedstawił Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki poinformował, że w okresie od kwietnia do sierpnia 

2015 roku w Ośrodku Twórczości Ludowej w Sędku w ramach projektu 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kielcach „Równi, lecz różni” 

prowadzone są zajęcia aktywizacyjne dla osób niepełnosprawnych z terenu 

gmin: Łagów, Bieliny, Nowa Słupia i Raków. 

Łącznie w warsztatach bierze udział 27 osób niepełnosprawnych. 

Zajęcia trwają 4 razy w tygodniu po 5 godzin i prowadzone są w trzech 

pracowniach. 

Z dniem 1 września 2015 roku gmina przejmie prowadzenie zadania 

publicznego z zakresu wspierania osób niepełnosprawnych, mające na celu 

prowadzenie  zajęć rehabilitacyjnych i terapeutycznych dla osób 

niepełnosprawnych ruchowo i umysłowo, aby umożliwić tym osobom 

korzystanie z tych zajęć. 

Czas realizacji przewidziany jest od 01.09.2015 do 31.12.2015r. 

Zajęcia finansowane będą  z budżetu Gminy Łagów. 

 

Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Kieleckiego zadania 

publicznego w zakresie wspierania osób niepełnosprawnych przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Paweł Walczyszyn poinformował, że Strategia Rozwoju Gminy Łagów na 

lata 2015-2024 jest dokumentem określającym główne kierunku rozwoju w 

kontekście perspektywy finansowej 2014-2024. 

Dokument zawiera syntetyczną doagnozę obszaru funkcjonalnego Gminy w 

zakresie sytuacji społeczno-ekonomicznej, drzew problemowych oraz bilansu 

statystycznego sił i słabości wraz z analizą SWOT. 
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Opracowanie  obejmuje koncepcje funkcjonowania Gminy Łagów na najbliższe 

lata ze wskazaniem jej wizji i misji, priorytetów, celów strategicznych oraz 

kierunków rozwoju. 

Dokument odnosi się do spójności i zbieżności z obowiązującymi zewnętrznymi 

i wewnętrznymi opracowaniami strategicznymi na szczeblu gminy, regionalnym 

i krajowym. 

Ważnym elementem procesu tworzenia Strategii były konsultacje społeczne. 

W celu zbadania potrzeb, oczekiwań i preferencji społeczności lokalnej, 

mieszkańcy mieli  możliwości bezpośredniego udziału w tworzeniu dokumentu 

już na etapie formułowania wizji i celów strategicznych. 

Takie rozwiązanie umożliwiło wszystkim zainteresowanym aktywny udział w 

kreowaniu kluczowych dla Gminy kierunków rozwoju. 

 

Pani Jadwiga Kamińska Prezes Uniwersytetu III wieku poinformowała, że w 

Strategii Rozwoju Gminy  powinien znaleźć się zapis o rozwoju turystyki. 

Jeżeli chcemy zmienić oblicze Łagowa dla turystyki musimy coś zrobić. 

Przedstawiła szereg propozycji  rozwoju Łagowa, które powinny być 

uwzględnione w Strategii Rozwoju. 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki powiedział, że szanuje propozycje i uwagi  Pani 

Prezes, ale budżet  Gminy Łagów to 30 mln, zadłużenie 60%, a oprócz Łagowa 

jest jeszcze 18 sołectw. 

Pomysły rozwoju Łagowa są bardzo dobre, ale są ograniczenia finansowe. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Łagów na lata 

2015-2024 przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Paweł Walczyszyn poinformował, że elementem Strategii Gminy Łagów 

jest Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Łagów na lata 2015-2024. 

Rewitalizacja jest kompleksowym, wieloletnim procesem przemian 

przestrzennych, technicznych, społecznych i ekonomicznych, prowadzonych na 

obszarze zdegradowanym, inicjowanym przez jednostkę samorządu 

terytorialnego, w celu wprowadzenia tego obszaru ze stanu kryzysowego, w 
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szczególności poprzez nadanie mu nowej jakości funkcjonalnej i stworzenie 

warunków do jego rozwoju. 

Jej celem jest także zachowanie walorów historycznych / w tym głównie 

urbanistycznych i architektonicznych/, podkreślenie ich unikalności, co może 

zwiększyć ich atrakcyjność turystyczną, a tym samym przyczynić się do wzrostu 

szans rozwojowych. 

Lokalny Program Rewitalizacji jest dokumentem programowym, który integruje 

potrzeby społeczności lokalnej w zakresie ładu kulturowo-ekologicznego, 

społecznego oraz gospodarczo- infrastrukturalnego. 

Przyjęcie LPR Gminy Łagów na lata 2015-2024 będzie podstawą do dalszego 

planowania zadań w planie inwestycyjnym gminy na kolejne lata oraz ubiegania 

się o środki pozabudżetowe między innymi z UE. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Łagów na lata 2015-2024 przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 

Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie nabycia na rzecz gminy Łagów nieruchomości 

położonej w obrębie Nr 0005 Łagów, z przeznaczeniem pod projektowaną drogę 

gminną przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pani Izabela Garbacka -Łach zapytała, na jakim etapie są rozmowy z czterema 

współwłaścicielami gruntu. 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki poinformował, że jesteśmy na etapie prowadzenia 

rozmów, rozmowy są trudne, wydłuży się to w czasie, ale na pewno dojdziemy 

do wspólnego porozumienia. 

 

Pani Izabela Garbacka- Łach poinformowała, że pas zieleni izolacyjnej jest na 

gruncie prywatnym. 

Taki zapis jest w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego. 

Powiedziała, że zostawiamy ludzi, którzy  będą pomiędzy drogą, a kopalniami. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz poinformował, że 

wysłane zostały zapytania ofertowe do wszystkich właścicieli gruntów. 

Wpłynęły tylko dwie oferty o sprzedaży. 

 

Pani Ewelina Łata powiedziała, że jest to bardzo dobry tok postępowania. 

Wszyscy właściciele działek wiedzą o możliwości sprzedaży, ale nie są 

zainteresowani. 

 

Pani Marianna Gadowska  zapytała, czy Pan Wójt i  Rada Gminy rozważała 

propozycję wyprowadzenia transportu z kopalni w kierunku Zajesienia. 

 

Pan Wójt poinformował, że nie zmusimy przedsiębiorców, którzy kamień wożą 

na Podkarpacie i  Warszawę,  aby jeździli w kierunku Zajesienia. 

 

Pan Tadeusz Kotwa powiedział, że propozycja przebiegu drogi jest bardzo 

dobra i z procedurą należy ruszyć jak najszybciej.  

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz gminy Łagów 

nieruchomości położonej w obrębie Nr 0008 Nowa Zbelutka, gmina Łagów 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z przyjętymi zasadami 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Łagów, 

które stanowią załącznik do uchwały Rady Gminy z 2012 roku, nabywanie 

nieruchomości na rzecz gminy dokonuje się w przypadkach uzasadnionych 

interesem gminy, w tym między innymi realizacją celów publicznych. 

Ponieważ w przedmiotowej sytuacji zachodzi przypadek nabycia nieruchomości 

z przeznaczeniem na powyższy cel, wyrażenie zgody na nabycie jest w pełni 

uzasadnione. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 
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Regulamin powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego  szczegółowo omówił Zastępca Wójta 

Pan Zbigniew Meducki. 

Poinformował, że Rada jest organem o charakterze opiniodawczo-doradczym 

oraz inicjatywnym działającym  w gminie Łagów. 

Do zadań Rady należy w szczególności: 

- opiniowanie projektów strategii rozwoju gminy Łagów, 

- opiniowanie projektów uchwał i aktów prawa miejscowego dotyczących sfery 

zadań publicznych, w tym programów współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, 

- występowanie do Wójta Gminy Łagów z inicjatywami w zakresie rozwiązań 

prawnych i działań w sferze pożytku publicznego, 

- opiniowanie sprawozdań z realizacji rocznych programów współpracy 

samorządu z organizacjami pozarządowymi, 

- delegowanie swoich przedstawicieli do prac w zespołach przygotowujących 

akty prawa miejscowego z zakresu pożytku publicznego. 

W skład Rady Gminnej wchodzi: 2 przedstawicieli organu stanowiącego gminy, 

2 przedstawicieli organu wykonawczego gminy oraz 4 przedstawicieli 

organizacji pozarządowych. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia trybu powoływania członków oraz 

organizacji i trybu działania Gminnej rady Działalności Pożytku Publicznego 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Zastępca Wójta Pan Zbigniew Meducki poinformował, że Rada Gminy dla 

zaspokojenia potrzeb mieszkańców wskazuje w formie uchwały wstępne 

miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych. 

Lokalizacja przystanków została uzgodniona z Komisariatem Policji w 

Rakowie. 

Nowa lokalizacja przystanków poprawi obsługę pasażerów i ułatwi dostęp 

mieszkańców do komunikacji pub licznej. 
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Projekt uchwały w sprawie lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

 

Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XIII/107/03 Rady Gminy Łagów z 

dnia 30 grudnia 2003 roku w sprawie przystąpienia Gminy Łagów do 

Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa Świętokrzyskiego 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zmiana polega na tym, iż wyznacza się 

przedstawiciela Gminy Łagów w ROT w osobie Pana Pawła Marwickiego 

Wójta Gminy. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy 

do Zgromadzenia Członków Związku Gmin Gór Świętokrzyskich przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na dodatkowego przedstawiciela Gminy 

Łagów w Zgromadzeniu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich wyznacza się 

Pana Zbigniewa Meduckiego Zastępcę Wójta Gminy. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego na Opracowanie Studium Wykonalności Inwestycji z 

Koncepcją, uzyskanie decyzji środowiskowej i pozwoleń wodnoprawnych oraz 

opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania pt.  

„ Świętokrzyska ścieżka rowerowa – odcinek Nowa Słupia -  Szydłów: 

rozbudowa drogi wojewódzkiej Nr 756 od km 20+400,00 do km 52+650,00 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 
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Pan Wójt Paweł Marwicki wyjaśnił, że pomoc finansowa będzie udzielona w 

formie dotacji dla Województwa Świętokrzyskiego w kwocie 127.248zł, z 

przeznaczeniem na opracowanie Studium Wykonalności Inwestycji z 

Koncepcją, uzyskanie decyzji środowiskowej o pozwoleń wodnoprawnych oraz 

opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego na zadanie pt. 

”Świętokrzyska ścieżka rowerowa – odcinek Nowa Słupia –Szydłów”. 

W 2015 roku będzie to kwota 1.000zł, w roku 2016 kwota 126.248zł. 

Podstawą przekazania środków na realizację pomocy jest umowa zawarta 

pomiędzy Gminą Łagów, a Województwem Świętokrzyskim określająca 

przeznaczenie i zasady rozliczenia środków. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie.     

W głosowaniu udział brało 12 radnych.   

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 7. Pani Marianna Gadowska zwróciła się z prośbą o wykonanie 

odblaskowego oznakowania na rondzie w Łagowie. 

 

Zastępca Wójta Pan Zbigniew Meducki poinformował, że skrzyżowanie jest 

monitorowane przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad, która 

powinna wiedzieć, co się dzieje na skrzyżowaniu. 

Będziemy monitować w GDDKiA o oznakowanie ronda. 

 

Pani Krystyna Sikora poinformowała, że droga na Łazy jest bardzo  

niebezpieczna. 

Zwróciła się z prośbą o zamontowanie dwóch progów zwalniających oraz 

wykoszenie trawy obok źródełka. 

 

Pan Wójt poinformował, że po  dwa progi zwalniające będą montowane w 

sołectwie Nowy Staw i Złota Woda oraz jeden w Łagowie na ul. Wolskiej. 

 

Pani Stroka zwróciła się z prośbą o ustawienie znaku drogowego informującego 

o zwężeniu drogi na Wiśniowej za posesją Pana Jabłońskiego. 

Zapytała, na jakim etapie jest budowa oświetlenia ulicznego w Wiśniowej. 
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Pan Łukasz Bera sołtys sołectwa Wiśniowa poinformował, że zostało zlecone 

wykonanie projektu na budowę oświetlenia, ale na dzień dzisiejszy nie może 

skontaktować się z projektantem, gdyż nie odbiera telefonu. 

 

Pani Jadwiga Stopaj  poinformowała, ze na nowo wybudowanym moście w 

Winnej, cztery płyty są pęknięte. 

 

Pan Wójt powiedział, że wszystkie usterki należy zgłaszać, most jest na 

gwarancji. 

 

Pan  Paweł Garstka Prezes Jednostki OSP Łagów powiedział, że ubezpieczenie 

samochodów strażackich finansowane jest z budżetu gminy. 

Poinformował, że w dniu wczorajszym okazało się, że jeden samochód bojowy 

nie ma aktualnego ubezpieczenia od kilku miesięcy. 

Umowę ubezpieczenia  wypowiedziała Pani Wójt. 

Po rozmowie z Panem Wójtem  ubezpieczenie została wznowione, ale jest 

problem, ponieważ jeżeli jest  przerwa w ubezpieczeniu nakładane są kary. 

Nie ma wyznaczonej osoby odpowiedzialnej za samochód, a więc kto tą  karę 

ma zapłacić. 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki poinformował, że jednostka OSP Łagów jest w 

Krajowym Systemie Ratownictwa. 

Gmina ma obowiązek zabezpieczyć gotowość bojową. 

Jeżeli będziemy mieli nałożoną karę, będziemy wyjaśniać i uzgadniać kto ją 

poniesie. 

 

 

         W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady  

         Gminy podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady  

         XI  sesji Rady Gminy Łagów. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:                                                        Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara Dolata                                                             Marek Bartkiewicz 
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